
國立臺灣師範大學     學年度 

【 ________舍】住宿生使用冰箱/除濕機申請表 

Application Form for using refrigerator/dehumidifier in NTNU Dormitory 

申請人 Applicant 系級班別 Dept. and year 學  號 Student ID 

寢  室 Room Number 聯絡電話 Cell Phone 申請日 
Application Date 

   年   月   日 

種  類 

 □ 冰箱 Refrigerator 

廠牌 Brand： 

型號 Modal： 

容量 Total Volume：            L 

□ 除濕機 Dehumidifier 

廠牌 Brand： 

型號 Modal： 

消耗功率 Energy Consumption：       W 

申  請 

原  因 

Reason for application 

申 

請 

須 

知 

1. 申請時間以學年度採計，自學年入住日起至該學年度退宿日止。 

The application period is good within an academic year, from the move-in date to the move-out date. 

2. 能源使用消耗功率限500瓦以下，冰箱容量限130公升以下。 

Energy consumption is limited to 500 watts or less. Refrigerator volume is limited to 130 liters or less. 

3. 確保用電安全及分攤電費，冰箱/除濕機每寢最多申請一台，須全寢室友均同意簽名。若寢

室名單有更動，需重新提交。 

For safety, cost-sharing and conservation of energy, all roommates must sign for the application before it is 

sent to the SHO for approval. Each room is limited to one refrigerator and one dehumidifier. It must 

resubmit the form after new residents move in. 

4. 申請人退宿時，若未將冰箱/除濕機撤走，將從保證金扣款500元/台。 

If the applicant does not remove the refrigerator/dehumidifier upon check-out, a fine of 500 NT dollars will 

be deducted from the deposit. 

5. 申請時請附保證書、規格表及節能標章影本(需節能效率標示第1-2級)。 

When applying, please attach a copy of the warranty certificate, specification sheet and an energy label 

(Energy Efficiency Label Grade 1-2 Required) of your appliance. 

全寢室友同意簽名 Consent from all roommates 

床號 簽名 系級班別 學號 床號 簽名 系級班別 學號 

1號

No.1 

Signature Dept. and year Student ID 4號

No.4 

Signature Dept. and year Student ID 

2號

No.2 

Signature Dept. and year Student ID 5號

No.5 

Signature Dept. and year Student ID 

3號

No.3 

Signature Dept. and year Student ID 6號

No.6 

Signature Dept. and year Student ID 

宿舍經
理 Dormitory Manager 

學務處學生住宿服務中心 
Student Housing 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

              學年【      舍】冰箱/除濕機使用申請表存查聯（請貼在冰箱/除濕機上） 

申請人 
Applicant 

學號 
Student ID 

寢室 
Room Number 

□ 冰箱 Refrigerator 

廠牌 Brand： 

型號 Modal： 

容量 Total Volume：              L 

□ 除濕機 Dehumidifier 

廠牌 Brand： 

型號 Modal： 

消耗功率 Energy Consumption：        W 

申請日期：      年      月      日     檢查人員： 


